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U s n e s e n í     č.  21 / 2008 z  jednání rady obce konaného dne 16.6.2008 od 18,00hod na OÚ
v Sosnové

21/A RO provedla kontrolu plnění úkolů
21/B RO souhlasí s dělením pozemku p.p.č.492/15 � na �ádost man�elů Charvátových
21/C RO Souhlasí se změnou územního rozhodnutí na lokalitu Sosnová jih.
21/D RO rozhodla o zastavení prací na změně č.6 územního plánu a dále rozhodla o doúčtování nákladů vynalo�ených na
studii ing. Hauovi
21/E RO souhlasí s koupí pozemku p.p.č. 350 a doporučuje ZO ke schválení
21/F RO vzala na vědomí rozhodnutí představenstva OSBD o prodeji části pozemků č. 120/1,120/3 a 112/1 za cenu 1
Kč/m2 a dává za úkol starostovi podniknout příslu�né kroky potřebné k uskutečnění tohoto převodu.
21/G RO schválila zadání výroby pamětní desky na náves
21/H RO schválila částku 1500Kč na tenisový turnaj
21/I  RO schválila pro rok 2008 částku 500 Kč na jubilanta
21/J  RO schválila odměnu p. Halasníkové a Punčochářové za organizaci dětského dne
21/K RO dala za úkol starostovi vyvolat poptávku na vypracování studie zastavitelnosti pro lokalitu Lesná
21/L RO rozhodla o slovit firmy k podání nabídek na výměnu oken v KD.
21/M  RO rozhodla o vstoupení do jednání s autodromem a po�adovat okam�ité omezení provozu nadměrně hlučných
vozidel , jako je super moto a moto.
21/N  RO schválila program ZO na den 30.6.2008
Vá�ení občané Sosnové,

asistentky chráněného bydlení (dále CHB) Vás před časem v Sosnováčku informovaly o přítomnosti nových obyvatelek
na�í obce a některých aktivitách, které klientky CHB v rámci �ivota obce Sosnová vyu�ívají.
Lidé s mentálním posti�ením mají stejné základní potřeby jako lidé bez posti�ení � mít smysluplnou práci, bezpečný
domov, rodinu a přátele, cítit svobodu v rozhodování...
K naplnění svých potřeb potřebují lidé s mentálním posti�ením podporu a otevřenost vět�inové společnosti. Podpora a
slu�by by měly být poskytovány v bě�ném prostředí, mezi lidmi bez posti�ení � nikoli v uzavřeném prostředí ústavů.
Otevřenost je o integraci. A integrace je o přijetí lidí s mentálním posti�ením do ka�dodenního �ivota...rodinou, známými,
sousedy, zaměstnavateli, ka�dým z nás.
Mnoho lidí s mentálním posti�ením je stále izolováno od lidí bez posti�ení. Je jim odepírána
mo�nost účastnit se ka�dodenního společenského �ivota, obohacovat jej a být jím obohacován.

V�ichni lidé, bez ohledu na to zda mají posti�ení či ne, mají právo být plně začleněni do �ivota
komunity.

Asistentky by Vás rády touto cestou co nejsrdečněji pozvaly na setkání dne 13.8. 17,30 hod v KD Sosnová, které bude
zaměřeno na bli��í seznámení se �ivotem a činnostmi Va�ich nových sousedů z CHB Sosnová. Zájemci o toto setkání
budou mít mj. mo�nost shlédnou dokument o �ivotě u�ivatelek chráněného bydlení.

Tě�íme se na Va�i účast.                                           Dolmen o.p.s., agentura pro chráněné bydlení
                                                                   ředitelka PaedDr.Eva Bro�ová
U s n e s e n í     č.  20 / 2008 z mimořádného jednání rady obce konaného dne 10.6.2008 od
18,00hod na OÚ v Sosnové

A  RO na základě pověření ZO usnesením č.18/E ze dne 26.5.2008 rozhodla o zadání zpracování územního plánu
lieru Tau-plan � Ing. arch.Olga Tausingerová



Z á p i s  č.19/2008 z jednání zastupitelstva obce (ZO) konaného dne 30.6.2008 od 18.00 hod
v zasedací místnosti OÚ

Přítomni:  J.Gorčík, Ing.M.Říha, L.Rampouch, Ing.J.Kladníček, V.Jeřalová, E.Friedrich, L.Michálek, M.Janovský,
MUDr.M.Kadlec MVDr.M.Russ , MUDr.M.Hadravová,J.Anto�
Omluveni:  Ing.M.Pátra,  M. Konečná, L.�pindler
Hosté: p. Pátková
Jednání řídil Lubomír Michálek  � starosta obce.

V úvodu jednání starosta přivítal zastupitele a hosty a konstatoval , �e zastupitelstvo bylo řádně svoláno a vyhlá�eno, je
přítomna nadpoloviční vět�ina členů zastupitelstva, tak�e jednání je usná�eníschopné.Z jednání je pořizován zvukový záznam.
Ověřovateli zápisu z jednání zastupitelstva byli určeni: p.Jeřalová, p Rampouch
Zápis z minulého zasedání zastupitelstva byl ověřen, k nahlédnutí byl  na úřední desce a v Sosnováčku. Námitky proti němu
nebyly podány.
Program  zastupitelstva členové obdr�eli a nebyly k němu �ádné připomínky.
P r o g r a m:

1) Zpráva o provedeném auditu za rok 2007
2) Schválení hospodaření za rok 2007
3) Výběr firmy na nátěr střechy M�
4) Odkoupení pozemku p.p.č. 350 do vlastnictví obce
5) Různé    -    usnesení z rady obce , informace OÚ , diskuse

Hlasování o přijetí programu:
Pro:10 Proti:0 Zdr�el se:0
U s n e s e n í : Program jednání byl schválen
18.05 příchod p. Gorčíka

1) Zpráva o provedeném auditu za rok 2007
Starosta informoval zastupitele o provedeném auditu za rok 2007. Účetnictví obce bylo shledáno bez závad,  pouze byly
vysloveny dvě připomínky. Nebyl předlo�en výpis majetku obce z katastru nemovitostí k 31.12.2007 a dále výpis ze střediska
cenných papírů na stav akcií, které obec vlastní. Bylo přijato opatření a tyto dokumenty si obec v�dy na konci roku vy�ádá.
Tyto nedostatky nemají �ádný negativní dopad na hospodaření obce.
                                                                         

Hlasování:
Pro: 11                                Proti: 0                     Zdr�el se: 0
Usnesení: ZO vzalo na vědomí zápis o provedeném auditu a schvaluje ho bez výhrad.

2) Hospodaření za rok 2007
Zastupitelé obdr�eli výpis hospodaření za rok 2007. K hospodaření se vyjadřovali ji� na jednom z minulých zastupitelstvech,
nyní, kdy� je ji� provedený audit je potřeba toto hospodaření schválit.

Hlasování:
Pro: 11          Proti: 0 Zdr�el se: 0
U s n e s e n í : ZO schvaluje hospodaření za rok 2007

3) Výběr firmy na nátěr střechy M�
Z oslovených firem jsme obdr�eli 2 nabídky.

1) Koníček..............cena 107 000 Kč
2) Klaudy............... cena   70 000 Kč

 Obě nabídky zahrnují stejný rozsah prací, RO doporučuje schválit nabídku p. Klaudy jako jednoznačně levněj�í.

Hlasování:
Pro:  11                     Proti:  0                   Zdr�el se: 0
Usnesení: ZO schvaluje zadání nátěru střechy M� firmě p. Klaudy za cenu 70 000,- Kč.

4) Odkoupení pozemku p.p.č. 350
Jedná se o komunikaci mezi silnicí na Zahrádky a Novým Dvorem � k viaduktu. Celková výměra činí 10 708 m2 a cena je
85 000,- Kč. RO jednoznačně doporučuje koupi tohoto pozemku do vlastnictví obce z důvodu bezproblémového zaji�tění
přístupu bydlících v této lokalitě.

Hlasování:

Pro:   11                        Proti:  0                       Zdr�el se :  0

Usnesení: ZO schválilo nákup pozemku p.p.č. 350  od RK Vesta  za cenu 85 000,- Kč



5) Rozpočtová změna č. 3
V souvislosti s nákupem pozemku p.p.č. 350 je nutné provést rozpočtovou změnu.. Příloha s touto rozpočtovou změnou je
nedílnou součástí tohoto zápisu.

Hlasování:
Pro:  11                       Proti:  0                   Zdr�el se: 0

Usnesení: ZO schválilo rozpočtovou změnu č. 3

Příchod p. Hadravové  v 18,17 hod

        6) Různé
a. Usnesení RO č. 20 a 21 je nedílnou součástí zápisu
b. Poděkování p. Pátkové. Paní Pátková byla pozvána na ZO, kde ji starosta  veřejně poděkoval za pomoc

v období nemocenské starosty. Podařilo se dotáhnout do zdárného konce jednání s PF o převodu pozemků na
obec. O tyto pozemky obec �ádala ji� v roce 2005 a nyní se podařilo s pomocí p. Pátkové tato jednání
dokončit. V současné době je podepsána smlouva s PF a v červenci bude předlo�ena na katastr nemovitostí
k zápisu.

c. Probíhající stavby:       Dětské hři�tě je dokončeno a předáno
                                                                  Chodníky a parkovací místa jsou ve výstavbě,
                                                                  dokončení do 14 dnů

7)Diskuse
-dětské hři�tě � večer se tam schází dorostenci 15 � 17 let. Je nutno vytvořit provozní řád a stanovit pou�ívání hři�tě � zajistí
starosta
Janovský � dotaz, zdali je ji� ustanoven správce sportovního areálu � brány pro juniory.
Vzhledem k tomu, �e se správce dosud nepodařilo ustanovit � není vhodný zájemce, ZO rozhodlo, aby starosta pozval zástupce
FK a SK a dojednal způsob hmotné zodpovědnosti a  předání branek pro juniory. Po vyře�ení je mo�no tyto branky zakoupit.

Jednání bylo ukončeno v 19.00 hod.

U S N E S E N Í č. 19/2008
z jednání zastupitelstva obce konaného dne 30.6.2008 od 18.00 hod. na OÚ v Sosnové

19/A   Program jednání byl schválen
19/B   ZO vzalo na vědomí zápis o provedeném auditu a schvaluje ho bez výhrad
19/C   ZO schvaluje hospodaření za rok 2007
19/D   ZO schvaluje zadání nátěru střechy M� firmě p. Klaudy za cenu 70 000,- Kč.
19/E   ZO schválilo nákup pozemku p.p.č. 350  od RK Vesta  za cenu 85 000,- Kč
19/F   ZO schválilo rozpočtovou změnu č. 3

-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Pronájem bytu nebo části RD
Hledám dlouhodobý pronájem men�ího bytu nebo části RD v Sosnové.
Nabídněte.
tel.: 733 679 636
lenka.polavkova@seznam.cz

-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

Dne  11.7.2008  se  ztratil  pejsek  sly�ící  na  jméno  Monty. Jedná  se  o  kří�ence
vlčáka  s  dobrmanem, černobílé  barvy, vý�ka  cca  60 cm. Je  �tíhlý, na  bradě
pro�edivělý, na  krku  má  červený  obojek. Je  moc  hodný, kamarádský. Kdo  by  o
něm  věděl, zavolejte  prosím  na  tel. 606 175 055.
Děkuji  Friedrichová.

-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------



VVyyddáávváá    OOÚÚ    SSoossnnoovváá,,  tteecchhnniicckkáá    ssppoolluupprrááccee    IInngg..  JJiiřříí    LLii��kkaa
NNeepprrooddeejjnnéé,,  uurrččeennoo    vvýýhhrraaddnněě    pprroo    vvnniittřřnníí    ppoottřřeebbuu,,  225500    vvýýttiisskkůů,,  ddiissttrriibbuuccee    OOÚÚ    SSoossnnoovváá..

Mateřská �kola Sosnová oznamuje
v�em rodičům, kteří chtějí od září 2008 zapsat své dítě do �kolní dru�iny, �e �Zápisní
lístek� obdr�íte u ředitelky �koly. Vyplněný je třeba vrátit zpět v průběhu posledních
čtrnácti dní v srpnu. Velmi nám tím usnadníte náročný začátek �kolního roku.

     Od září s námi bude jezdit do �kolní dru�iny i �est novopečených prvňáčků, kteří budou muset čelit zátě�ovým  situacím
souvisejícím s adaptací na �kolní prostředí , ale i mimo něj. Mám na mysli dojí�dění MHD a ře�ení nejrůzněj�ích (nejen )
dopravních situací, o které v okolí Z� Dr.M.Tyr�e není nouze. Posuďte sami:
-ru�ný automobilový provoz
-nedostatečná vý�ka prvňáčka, která omezuje orientaci a ztě�uje výhled jak dětem, tak i    řidičům
-nepozornost, impulzivita, nedostatečná předvídavost 6-letých dětí (vlastnosti, které patří k jejich vývojovým zvlá�tnostem).
To v�e si zaslou�í mimořádnou pozornost okolí, trpělivou péči na�ich paní vychovatelek Jiřiny Ledvinkové a Rů�eny
Mysíkové a v neposlední řadě laskavý přístup rodičů. V�ichni lidé v okolí malých, kteří jaksi automaticky nacvičují s dětmi
tzv. bezpečné chování na chodníku i mimo něj, jsou pro ně velkou devizou. Dítě, které vozíme pouze v osobním autě, si
nedoká�e osvojit to, co je zvyklé ře�it dítě s rodiči při pě�í chůzi městem, či jízdě hromadnou dopravou.
Domnívám se , �e před vstupem do Z� je přínosné zintenzivnit nácvik pravidel bezpečného chodce, např. tímto způsobem:
1.Je u�itečné vyu�ít prázdnin na projití cesty do �koly, kdy rodič osvětlí dítěti mo�ná rizika a úskalí cesty.
2. Při opakování cesty u� ponecháme aktivitu na dítěti, otočíme si role, průběh cesty komentuje a popisuje dítě samo, dospělí
pouze doplňují  a usměrňují.

    V závěru �kolního roku jsme se i my v mateřské �kole sna�ili přispět k dopravní osvětě dvěma týdny nazvanými
�Bezpečně do �koly�. Děti mimo jiné pracovaly se se�item, zaměřeným na úkoly z dopravní výchovy, v pohybových hrách
konfrontovaly své nabyté vědomosti a při různých výletech do okolí M� nacvičovaly správné reakce.
 Na�e sna�ení při�li podpořit policisté dopravní policie České Lípy, kteří prověřovali znalosti dětí přímo ve třídě na�í �kolky.
Nav�tívila nás také pořádková jednotka státní policie ČR ( OHS PČR), která dětem podrobně vysvětlovala mo�ná úskalí
poru�ování pravidel pro chodce a účastníky silničního provozu.
Na tomto místě se patří  pánům policistům poděkovat. Díky, �e na�e pozvání opět neodmítli  a my jsme měli mo�nost mnoho
důle�itého zjistit a pochopit. Jako zavr�ení na�eho �kolkovského dopravního programu se v posledních srpnových dnech s
dětmi chystáme na dopravní hři�tě v České Lípě.

...a pak u� si nebudeme přát nic míň, ne� BEZPEČNÉ A �ŤASTNÉ KROKY  ze �koly i do �koly pro v�echny děti...
Mgr.Eva Kum�tová

Vá�ení rodiče ( i v�ichni ostatní) .
Oznamujeme Vám, �e po prázdninách nás opou�tějí tito před�koláci :
ANETKA ABRAHÁMOVÁ
HONZÍK GALLO
PÉŤA KONEČNÝ
IZABELKA KULHANOVÁ
KAROLÍNKA KULMANOVÁ
LUKÁ�EK PROCH
�ÁRKA LOHROVÁ
 a 1. září nastupují do ZÁKLADNÍ �KOLY Dr. M.Tyr�e.

     Jen my dospělí víme, �e tímto dnem započne jejich dlouhá cesta za vzděláním a tak jim moc přejeme, aby ten - mo�ná
nelehký - první krok s aktovkou na zádech byl co nejúspě�něj�í a plný chuti poznávat nové.
 Po celý rok jsme se sna�ili u dětí rozvíjet a posilovat dobrý vztah k učení,
k sobě navzájem a ke světu vůbec.
Je pro nás důle�ité vytvářet spoustu příle�itostí pro lásku, aktivitu a humor, neboť:
 ��. o smíchu bychom se toho hodně mohli naučit od dětí. �ťastná lidská mláďata se smějí přirozeně a bez ostychu.
Přicházejí na svět vybavena neukojitelnou touhou po radosti a zábavě. Jedna z nejzáva�něj�ích zodpovědností, ji� máme vůči
nim a ostatním, je umět se bavit.
Kdy� je legrace, cítíme se líp, pracujeme líp....�( cit A.Matthews, Vývoj ve směru na�ich dominantních my�lenek)
Věřte, �e v dobré �kole neusly�íte: �Čemu se směje�, nehihněj se u jídla, malování je vá�ná věc...�
Dobrá �kola naučí dítě mít rádo samo sebe, mít rádo a respektovat druhé.
Není to vůbec jednoduché a my věříme, �e se děti, alespoň z části, naučily být �lechetnými a ochotnými v případě potřeby
podat pomocnou ruku.
Na závěr nám dovolte poděkovat Vám rodičům za krásnou celoroční spolupráci a pomoc.
Vá�íme si toho, �e mů�eme vstupovat do �ivota Va�ich dětí .

Kolektiv  sosnovské mateřské �kolky.


